
 

20230422/Jan‐Henrik Karlsen 

Referat styremøte 23. mars 2024 i Rustad IL langrenn 
 
Tilstede 
Jørn Raastad (pr teams), Ingrid Lutnæs, Bjørnhild Fjell, Jan Erik Nilsen, Barbro Tomter Dahlen og Jan‐
Henrik Karlsen (referent). 
 
1  Løsning for valg og sammensetning av styret i langrennsgruppen   
  
Rustad idrettslag sine lover, paragraf 23, gir to alternative løsninger med hensyn til hvordan man 
etablerer styret i de enkelte gruppene som f. eks. langrennsgruppen. Det ene alternativet (alternativ 
1) er at gruppestyrene velges på årsmøtet i hovedlaget, dvs. Rustad idrettslag.  Det andre (alternativ 
2) er at årsmøtet gir hovedstyret fullmakt til å oppnevne gruppestyrer etter forslag på kandidater fra 
gruppen, f. eks. gjennom deres medlemsmøter.  
 
Loven gjør at årsmøtet i Rustad idrettslag minimum må velge et styre for hele idrettslaget, samt 
eventuell valgkomite for hovedlaget. Loven gir rom for at styret kan peke ut hvem som skal 
representere klubben i fora utenom idrettslaget, og for at det er hovedstyret/gruppestyrene og ikke 
årsmøtet som velger medlemmer til komiteer. Loven gjør at om lag halvparten av medlemmene i 
hovedstyret står på valg hvert år 
 
Loven gir ingen føringer for perioden gruppestyrene velges for. Styret mener det er en god praksis at 
man både for hovedstyrets del og gruppestyrenes del har en løsning det om lag halvparten av 
medlemmene er på valg hvert år. En tilsvarende logikk kan fremstå som naturlig med hensyn til 
kontrollutvalg og valgkomite 
 
  
Vedtak 
 
Rustad idrettslag bør benytte alternativ 2 for valg av styre for gruppene, slik at hovedstyret 
oppnevner gruppestyrene etter forslag fra gruppene. 
 
Rustad idrettslag bør fortsette med løsningen med at det er hovedstyret/gruppestyrene som peker 
ut komiteer og komitemedlemmer og at hovedstyret velger hvem som skal representere i fora 
utenom idrettslaget. 
 
Hvor lang periode man velges for, bør være lik for gruppestyrene som for hovedstyret (styret i 
idrettslaget som helhet). Ut fra dette bør leder for et gruppestyre velges for 1 år og nestleder velges 
for to år ad gangen, og at øvrige styremedlemmer velges for 1‐2 år, alt avhengig av hvor mange som 
sitter i styret. Jf. å sikre at bare halvparten av styret, kontrollutvalget og eventuell valgkomite i 
gruppen står på valg hvert år. 
 
 
 



2  Eventuell utleie av klubbens utstyr  
Klubben har både gode og dårlige erfaringer med å leie ut/låne ut sitt eget utstyr. De dårlige 
erfaringene går på at utstyret blir dårlig behandlet, eller at vi ikke får det tilbake. Vi ser ofte at hvis vi  
ikke er tilstede når utlånt utstyr blir benyttet, så betyr det noen ganger at utstyret skades. Skadene er 

noen ganger betydelig. 

 
Vedtak 
Rustad IL langrenn følger en hovedregel om ikke å låne eller leie ut utstyr ut over utstyr til egne 
deltakere i klubbens egne arrangementer. Jf. utfordring med slitasje og skade på utstyret og 
erfaringene med utfordringer med å få utstyret tilbake.   
 
3  Policy mht til å beholde en trener 
Klubben har en forholdsvis ung trener som har utmerket seg som trener, både med hensyn til det 
sportslige og det sosiale i gruppene han trener. Han har dessuten solid utdanning og praksis for 
treneroppgaven. Det er viktig best mulig å støtte opp om at slike trenere fortsetter i Rustad 
 
Vedtak 
Klubben skal søke å få til at den aktuelle treneren tilbys så mye og interessante oppgaver i klubben, 
særlig innen det sportslige, at det blir fristende å forbli på kort og lang sikt hos oss. 
 
4  Styrking av Rustad som helårs tilbud 
Vedtak 
I tråd med ny strategi for Rustad IL langrenn, skal klubbens tilbud utvides slik at det mer fremstår 
som et helårs tilbud. Dette skal i noen grad starte fra 1 mai i år. Det krever at man i noen grad kjører 
flere grupper sammen i sommerhalvåret, jf også at utøverne oftest foretrekker at det er relativt 
mange på hver trening.  
 
 
5  Arbeidsoppgaver vedr økonomiske og administrative oppgaver, retningslinjer og håndbok, 
og rekruttering til komiteer og oppmannsrollen m m 
 
Vedtak 
 
Økonomiske og administrative oppgaver og systemer 
Jørn og Jan‐Erik går igjennom løsninger for regnskap, pengestrømmer, påmeldinger o l, slik at dette 
blir mest mulig rasjonelt og arbeidsbesparende for styret, oppmenn, trenere og frivillige.  
Påmeldingsbiten må ses i sammenheng med arbeidet med retningslinjene. Arbeidet omfatter også 
Idrettsforbundets nye løsning I sonen. 
  
Oppfølging oppmenn og komitemedlemmer 
Jan‐Henrik tar kontakt med alle oppmennene med tanke på avklaring av om de fortsetter, og for å 
høre om de eventuelt ønsker seg andre oppgaver i klubben. 
 
Bjørnhild og Barbro følger opp rekruttering til de andre komiteene. 
 
Frist 15. mai! 
 
Vurderinger om informasjonsarbeid 
Jørn kommer tilbake med en vurdering av hvordan dagens informasjonsarbeid bør suppleres, 
herunder med videreutvikling av kommunikasjon på sosiale medier. Jf. styret tidligere vedtak om å 
søke å engasjere yngre medlemmer i slikt arbeid. 



 
Retningslinjer og håndbok – videreutvikling 
Ingrid, Barbro og Jan‐Henrik går igjennom retningslinjene og håndboken, med tanke på oppdatering 
og mulig forenkling. Arbeidet skal også omfatte vurdering av hvordan vi rent opperasjonalt kan gjøre 
de to dokumentene mer tilgjengelig ved at det fortsatt ligger på hjemmesiden, men slik at det er en 
klikk meny som gjør at man lett kan få opp de delene av retningslinjene og håndboken som man vil 
sette seg inn i. Bedre og mer rasjonelle løsninger for påmelding og forpliktelse til standard løsninger 
framfor individuelle løsninger er viktig i dette. Jf. alt merarbeid om mange f eks skal få 
«skreddersøm» på sin arrangementsdeltakelse og reise. 
 
6. Eventuelt 
Nytt styremøte avholdes i arenabygget tirsdag 25. april kl. 18.00‐21.00. 
Barbro lager forslag på agenda utfra dette møtereferatet.  
 


